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Klaipėdos universiteto studentų sąjunga 

Tarybos posėdžio 

PROTOKOLAS 

2015–05–06 Nr. 6 

Klaipėda 

 

Posėdis įvyko 2015 m. gegužės 6 d., 19:00 val.  

Posėdžio pirmininkė - Prezidentė Živilė Krikštaponytė 

Posėdžio protokoluotoja - projektų koordinatorė Dovilė Gaškaitė 

Dalyvių sąrašas pridedamas prie protokolo.  

 Iš viso posėdyje dalyvavo ..... Klaipėdos universiteto studentų sąjungos (toliau – KUSS) Tarybos 

narių iš 19 visų KUSS Tarybos narių. Sprendimams priimti reikalingas kvorumas yra 10.  

 

Darbotvarkė:  

1. Reglamentas  

2. KU Šauniausio studento rinkimai  

3. KU Senatas 

4. Gegužės 8 d. diskusija 

5. Savanorystė “Vilties bėgime” 

6. Susitikimas su Prorektore 

7.”Darom” ir “Vilties šokio” aptarimas 

8. Klubo “Azartas” apsilankymas 

9. Mokymai “"Kas, kaip ir su kuo valgoma? KUSS"(aptarimas) 

10. Mantijos 

11. LiJOT Asamblėja 

12. FSA/CB  naujienos 

13. Kt. 

 

 

 

1. SVARSTYTA.Tarybos posėdžio darbo reglamento nustatymas. 

 KUSS Tarybos posėdžio dalyviams buvo pateiktas siūlymas išrinkti Tarybos posėdžiui 

pirmininkaujantį ir protokoluojantį asmenis bei patvirtinti posėdžio darbotvarkę. Pagal KUSS Įstatus 

8.2.3 p. KUSS Tarybos posėdžiui pirmininkauja KUSS Tarybos Pirmininkė ir KUSS Prezidentė Živilė 

Krikštaponytė, kuri dalyvauja šios dienos KUSS Tarybos posėdyje. Posėdį protokoluojančiu asmeniu 
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pasiūlyta išrinkti KUSS projektų koordinatorę Dovilę Gaškaitę. Posėdžio dalyviams pateiktas siūlymas 

KUSS Tarybos posėdžio klausimus svarstyti pagal KUSS Tarybos Pirmininkės pateiktą darbotvarkę. 

Balsuota:  

„Už” – ......  

„Prieš” – .......  

 NUTARTA: posėdžiui pirmininkaujančia išrinkti KUSS Tarybos Pirmininkę ir KUSS 

Prezidentę Živilę Krikštaponytę. Posėdį protokoluojančia išrinkti KUSS projektų koordinatorę Dovilę 

Gaškaitę. Posėdžio klausimus svarstyti pagal pateiktą posėdžio darbotvarkę.  

 

2. KU šauniausio studento rinkimai. 

 Klausimą pristatė KUSS žmogiškųjų išteklių koordinatorius Audrius Paulauskas.  

 Informuota, jog KU šauniausio studento rinkimų metu vyks užduotys, taip pat bus vykdomos 

išankstinės užduotys. Vyko diskusija, kurios metu nutarta, jog po renginio vyks trumpas pasisėdėjimas.  

  

3. KU Senatas 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė.  

 Pristatyti visi pagal KU Senato posėdžio darbotvarkę svarstyti klausimai ir papasakoti klausimų 

nutarimai - GMMF ir JTF jungimas, HMF ir PF jungimas, istorijos katedros jungimas prie BRIAI, MF 

pavadinimo keitimas, užsienio šalių studentų priėmimo taisyklių pakeitimas ir kt. 

 

4. Gegužės 8 d. diskusija 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė.  

 Informuota, jog gegužės 8 d. vyks diskusija su KU administracija dėl informacinių sistemų ir jų 

plėtros. Pristatymą darys D.Baziukė, studentams atstovaus Ž.Krikštaponytė. Kartu su Živile į diskusiją 

eis Erika Golubovskytė (KUSS HMF SA) ir Edita Jauniūtė (KUSS SvMF SA). 

 Pasisakė: Edita Jauniūtė (KUSS SvMF SA), Erika Golubovskytė (KUSS HMF SA). 

  

5. Savanorystė „Vilties bėgime“. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė.  

 Informuota, jog Prezidentė laukia sąrašų su žmonių pavardėmis, kurie norės bėgti už KUSS. Iki 

gegužės 13 d., 15:00. Savanoriai registruojasi atskirai.  

 Pasisakė: Erika Golubovskytė (KUSS HMF SA). 

 

6. Susitikimas su Prorektore. 
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 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė.  

 Informuota, jog vyko susitikimas su mokslo ir meno prorektore R.Vaičekauskaite. Buvo 

diskutuota apie informacines sistemas, akademinius reikalus, studijų kokybę bei vertinimą. Informuota, 

jog taip pat planuojamas susitikimas su Studijų prorektoriumi K.Dučinsku. 

 Pasisakė: Vainius Zakarauskas (KUSS SMF SA), Erika Golubovskytė (KUSS HMF SA), 

Laurynas Jovaišas (KUSS SMF SA), Edita Jauniūtė (KUSS SvMF SA). 

  

7. ”Darom” ir “Vilties šokio” aptarimas. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė. 

 Aptarti renginiai, diskutuota, jog susirinko mažokai žmonių, tačiau jų labai daug ir nereikėjo. 

„Darom“ akcija pavyko puikiai, KUSS atstovai sutvarkė jiems skirtą plotą. Susitvarkė labai greitai. 

Nebuvo surinktas pakankamas ir prižadėtas kiekis žmonių, todėl buvo nesmagu prieš KLAS atstovus. 

 „Vilties šokyje“ dalyvavo apie 10 žmonių nuo KUSS, pačiame renginyje dalyvavo beveik 400 

žmonių. Šokti buvo mokoma vietoje. 

 Pasisakė: visi Tarybos nariai. 

 

8. Klubo „Azartas“ apsilankymas. 

 Klausimą pristatė klubo „Azartas“ pirmininkas Mindaugas Kuras. 

 Pristatyta idėja, jog galvosūkių klubas „Azartas“ norėtų būti prijungtas prie KUSS kaip 

nestruktūrinis padalinys. Informuota, jog jiems reikia patalpų, finansinės paramos. Aptarti tolimesni 

veiksmai, klubo veiklų planas, aptartas narių skaičius, renginiuose dalyvaujančių žmonių skaičius, 

renginių reklama. Duotas patarimas pabaigti tvarkyti klubo nuostatus, nusiųsti juos visiems KUSS 

Tarybos nariams, kad susipažintų, bei pasirašyti pusmečio veiklų planą. Duodamas pusmečio 

bandomasis laikotarpis klubo veiklai stebėti ir nuspręsti dėl tolimesnio likimo. 

 Pasisakė: Erika Golubovskytė (KUSS HMF SA), Ginta Bernatavičienė (KUSS MA SA), Ernesta 

Genytė (KUSS Revizija), Dovilė Gaškaitė (KUSS Prezidiumas), Audrius Paulauskas (KUSS 

Prezidiumas). 

 

9. Mokymai “"Kas, kaip ir su kuo valgoma? KUSS" (aptarimas).  

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė. 

 Pasisakė visų FSA nariai. Mokymai buvo naudingi ne tik išmokti naujų dalykų, bet ir pasikartoti 

senus. Truputį užsitęsė. Atėjo ne tiek daug žmonių, kiek užsirašė.   

 Pasisakė: Edvinas Tiškus (KUSS GMMF SA), Ilona Šakurova (KUSS GMMF SA), Gabrielė 

Paulauskaitė (KUSS PF SA), Robertas Mikuckis (KUSS HMF SA), Audrius Paulauskas (KUSS 
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Prezidiumas), Ernesta Genytė (KUSS Revizija). 

 

10. Mantijos. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė. 

 Informuota, jog iki gegužės 8 d. reikia nusiųsti Živilei bakalaurų ir magistrų, baigiančių 

universitetą, seniūnų el.paštus. Su jais asmeniškai susisieks „Mantijų karalius“, atsiųs informaciją ir 

naujienlaiškius. 

 Pasisakė: Laurynas Jovaišas (KUSS SMF SA), Jonas Viršilas (KUSS MA SA). 

 

11. LiJOT asamblėja. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė. 

 Informuota, jog Prezidentė lankėsi LiJOT asamblėjoje, kurioje buvo renkami žmonės į Valdybą. 

Papasakojo, jog vyrauja didžiulis atsakomybės jausmas renkant atstovus į tam tikras pareigybes ir 

vietas. Asamblėjoje buvo pasakojama apie šauktinius - naudą, priedus, planus. Taip pat buvo svarstomas 

Tautininkų šalinimas iš LiJOT.  

 Pasisakė: Ginta Bernatavičienė (KUSS MA SA), Vainius Zakarauskas (KUSS SMF SA). 

 

12. SVARSTYTA: FSA/CB naujienos. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė. 

 Visi FSA pirmininkai papasakojo planus ir būsimus renginius. GMMF SA - gegužės 14 d. 

„Pavasario fiesta“. Registracija iki gegužės 13 d. MA SA - renginys „Meninis iššūkis“ nukeliamas 

rugsėjo mėnesiui. HMF SA - padėkojo visiems už dalyvavimą „Atverk širdį pavasariui“. SvMF SA - 

gegužės 12 d. sveikatingumo diena prie jūros. Gegužės 18 d. planuojama vykti į sutrikusio vystymosi 

kūdikių namus. SMF SA - gegužės mėn. vyks apskritasis stalas su seniūnais. Živilė informavo, jog 

gegužės 7 d. vyks KLAS vadovų klubas. 

 Prezidentė informavo, kad pradėsime bendradarbiauti su Neringos miesto kultūros centru. Jie 

prašo pagalbos viešinant renginius ir renkant savanorius. Pateiktas siūlymas pasirašyti 

bendradarbiavimo sutartį su šiuo kultūros centru. 

 Balsuota: 

„Už” – ......  

„Prieš” – .......  

NUTARTA: pasirašyti bendradarbiavimo sutartį su Neringos miesto kultūros centru. 

 Pasisakė: visi Tarybos nariai, Jonas Viršilas (KUSS Revizija). 
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13. Kiti klausimai. 

 Kitų klausimų nebuvo. 

 

 

 

Posėdžiui pirmininkavo Živilė Krikštaponytė 

 

Posėdį protokolavo Dovilė Gaškaitė 

 


